Katya: Hello, I'm Katya from Bulgaria.
卡蒂亚：大家好，我是卡蒂亚，来自保加利亚。

Ayumi: Hello, I'm Ayumi from Brazil.

亚由美：大家好，我是亚由美，来自巴西。

Katya: And the question is how did you learn English? Well, how did you learn English, Ayumi?

卡蒂亚：我们要讨论的问题是，你是如何学习英语的，亚由美，你是怎么学习英语的?

Ayumi: OK. I actually started from junior high but I was like, I have to admit that I was really, really bad in English. I was even reading like very mooch, very much, like very mooch, like I was reading as like the Brazilian way. So I actually had to put a tutor teacher to teach me like every twice a week and somehow she helped me a lot.

亚由美：好。我从初中开始学习英语，不过我得承认，以前我的英语非常差。我甚至会把very much读成very mooch，我说的是巴西式英语。所以我不得不请家教来教我，每周上两次家教课，她帮了我很多。

Katya: For me, well I always had a lot of, I was really interested in learning English well but on the other hand when I went to high school, I decided to go to a foreign language high school so I was forced every day up to three hours of English and then I had a lot of homework and my teacher was very good actually. She was very, making me study a lot every day because I wanted to prove her that I'm actually good at English. She had that way of making students really study hard and I tried to impress her because she was very cool and she was very funny and she wouldn't let us talk in Bulgarian so it was very strict sometimes.

卡蒂亚：我一直对英语学习很感兴趣，不过另一方面，我决定念外语高中，这样一来，我每天有三个小时必须要接触英语，还有很多家庭作业，我的老师也非常优秀。她激励我每天努力学习，因为我想向她证明，我很擅长英语。她有那种让学生努力学习的能力，我试图给她留下好印象，因为她非常酷，同时她也很幽默，她不让我们说保加利亚语，有时非常严格。

Ayumi: Ah, that's very good.

亚由美：啊，那非常好。

Katya: Yeah. And then I learned a lot also when I went to university.

卡蒂亚：对。后来我上大学以后，也学了很多英语。

Ayumi: Yeah, yeah, university helps us a lot.

亚由美：对，没错，大学学习使我们的英语进步很多。

Katya: Yeah.

卡蒂亚：对。

